

الرقم 2023/06/25

<p>To: Jordan Securities Commission Amman Stock Exchange Date: 03/09/2023 Subject: The Housing Bank Board of Directors Membership</p>	<p>السادة: هيئة الأوراق المالية بورصة عمان التاريخ: 2023/09/03 الموضوع: عضوية مجلس إدارة بنك الإسكان</p>
<p>With reference to the above subject, Kindly be informed that Mr. Abdallah Mohammad Abu-Jamous has been nominated/appointed by the Social Security Corporation as their representative at The Housing Bank Board of Directors instead of Mr. Fadi Khalid Al-Alawneh, as of 01/09/2023.</p>	<p>بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، أرجو إعلامكم بأنه تم تسمية السيد "عبدالله محمد أبو جاموس" ممثلاً عن السادة المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي في مجلس إدارة بنك الإسكان بدلاً من السيد "قادي خالد علاونة"، وذلك اعتباراً من 2023/09/01.</p>
<p>Best regards, The Housing Bank for Trade & Finance Signature: Board Secretariat Buthaina Abawi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام، بنك الإسكان للتجارة والتمويل توقيع: أمين سر مجلس الإدارة بثينة عبيوي</p>